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Protokoll fört vid styrelsesammanträde med Tådås väg- och
samfällighetsförening 2007 12 02

Närvarande: Gunilla Jägemalm, Sigrid Sjöstedt , Olof  Karlsson, Anneli Brander,
Kerst in Svensson och Gunnar Sahlst röm samt  Sture Helgesson.

Plats: hos Anneli

1. 1.  Sammant rädet  öppnades av ordföranden Gunilla Jägemalm.

1. 2.  Dagordningen godkändes.
2. 3.  Uppföljning gjordes av föregående möte 25 okt . Kvar at t  göra är at t

sät ta upp anslag om bät t re körsät t . Sigrid lovade at t  göra det  och
också uppmana alla at t  hjälpa t ill med f lisning.
Bet räf fande snöröjning informerades at t  om någon behöver hjälp av den
som plogar kan det  beställas hos honom. Arbetet  skall betalas av
beställaren.

3. 4.  Gunilla har fåt t  reda på f rån Enskilda vägars förening at t  det  är
t illåtet  at t  sät ta upp bom eller färist .

4. 5.  En medlem har inte skrivit  på handlingen för avloppsansökan och har
inte rör som godkänts av kvalitetsansvarig t rots påpekanden.
Gunilla talar med kommunen om ansökan och påpekar bristerna.

5. 6.  Gunilla rapporterade:
-a. hon har talat  med informat ionschefen i kommunen som bekräf tade
at t  vi får förbjuda ridning på cykelvägen.
-b. hon har skrivit  t ill länsstyrelse i ärendet  om ridförbud i övrigt .
-c. och skrivit  t ill kommunstyrelsen om behov av f ler ridvägar.

6. 7.  Bet räf fande komplet terande elledning och säkring t ill reningsverket
beslöts at t  samma elekt riker som t idigare anlitats av Aqua skulle
kontaktas av Olle.

7. 8.  Bet räf fande ansvar för de prakt iska VA-f rågorna beslöts at t  bilda en
arbetsgrupp för VA-f rågor. I den skall ingå Sture Helgesson, Olle
Karlsson, Anneli Brander (som back-up) och Lars-Gunnar Hellst röm.
Bengt  Hansson skall t illf rågas av Sture om han vill ingå för vat tenf rågor
Beslöts skaf fa PLC-styrning av brunnarna och installera jordfelsbrytare i
sammanhanget .

8. 9.  Gunilla informerade at t  hon avtalat  at t  binda elpriset  i t re år.

10. Olle informerade at t  han tagit  kontakt  med brunnsborrare för den femte
brunnen som ev borras före jul och at t  inkoppling av brunn t re är på gång.
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11. Et t  nyt t  fel har upptäckts på vägskyltningen. Det  gäller Nedre Tådås 46-48.
Olle åtog sig at t  rät ta det .

12. Sigrid informerade at t  skrivelser bet r ej betalde avgif ter t ill f öreningen
sänts t ill kronofogden.

13. Ekonomin är bra, pengarna kommer at t  räcka t ill återstående fakturor och
t ill ny brunn.

14. Övriga f rågor:
-a. Gunnar överlämnade handlingar f rån Lantmäteriet  bet räf fande t idigare
ärende om samfällighetombildning.
-b. Olle upplyste at t  Fortum har nu förbät t rat  vägen ef ter kabelarbete. Vissa
ojämnheter får tas bort  i vår.
-c. På förekommen anledning diskuterades vissa byggnader, upplag,
båtuppställning mm utanför egen mark. Styrelsen beslöt at t  sådant  skall vara
bort taget  senast  t ill nästa ordinarie stämma. Styrelsen har i vissa fall varit
allt f ör medgörlig t idigare.
-d. Gunnar tog upp at t  på förra årsstämman föreslagit s at t  göra et t
informat ionspaket  och ev hemsida. Kommer at t  tas upp vid senare t illf älle.
-e. Et t  förslag t ill arbete på arbetst räf f  är hus t ill de pumpbrunnar som inte har
det . I sammanhanget  kan påpekas at t  hjälp med arbeten bet r avlopp och
vat ten kan behövas f rån alla områden inte bara f rån dem som bor i närheten.
-f . T rots upprepade försök hade Gunilla inte fåt t  svar f rån kommunen bet r
vat tenskyddsområdet .

15. Nästa möte blir söndagen den 6 jan hos Kerst in.

1. 16.  Sammant rädet  avslutades.Gunnar
Sahlst röm                                                 Gunilla Jägemalm
sekreterare                                                              ordförande
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